
Referat fra styremøte 06.12.23 Sandøya historielag 

Digitalt møte. Marit, Steinar, Bente og Nils deltok. Bjørn hadde meldt forfall 

Referatsaker 

Marit har hatt møte med Sonja og fått gjennomgang av bruk av hjemmesida under Sandøy 

vel. Marit har fått adgang til å administrere. Hun har også opprettet tilgang til Sideblikk. 

Gjennomgang av lager tas på vårsida. Det er enten lurt å bruke bigbag fra RTA eller mange 

røde sekker. 

Økonomi 

Det er kr 56460 på konto. Vi har problemer med å få innbetalinger for solgte blader fra 

Tvedestrand bokhandel. Marit følger opp saken. 

Bildearkiv 

Det finnes kanskje mulighet via Agderbilde.no. Frank Meyer på Næs jernverksmuseum 

kontaktes. Steinar sjekker også med andre historielag og hva slags løsninger de kan ha 

Medlemsmøte 

Dato fastsettes på neste møte. Tar sikte på i løpet av februar. Tema fra Kuben. 

Plastbåtindustrien. Steinar sjekker. Ev noe om industriarbeidsplasser langs kysten. 

Årsskrift 

Vi gikk gjennom lista fra forrige møte. Marit setter opp ei liste over det i er sikre på for 

årsskriftet 24. Se egen liste. 

Neste møte: 24. januar kl 1900 


